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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BULEVARD 
Vijeće mjesnog odbora 
 
KLASA:  024-05/23-01/24 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-6 
Rijeka,  26.04.2023. 

  

 
 

 
                                                             ZAPISNIK 

SA  1. SJEDNICE VMO BULEVARD 
 

1. sjednica VMO Bulevard održana je 26.04.2023.g. s početkom u 18:30 sati u 
prostorijama MO Bulevard, Šet.I.G.Kovačića 12. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Darko Brusić, potpredsjednik,  
- Toni Kuraja, zamjenik predsjednika, 
- Mirjana Banić članica, 
- Marko Čule, član, 
- Miroslav Tatić, član, 
- Marjan Srdoč, tajnik. 
Sjednici nije bio nazočan: 
 
Sjednicu je otvorio potpredsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Rasprava te usvajanje normativnih akata Vijeća MO Bulevard. 
2. Rasprava o hodogramu aktivnosti vezanih za nužno zadržavanje ordinacije opće 

medicine  (ambulante) na postojećoj lokaciji.  
3. Realizacija komunalnih prioriteta za 2023 g (dinamika radova). 
4. Premještanje autobusne stanice sa Trga braće Mažuranić niže na Ulicu Bulevard 

oslobođenja (20 m prije ulaska na sam trg) kako bi se dobila dodatna parking mjesta 
na trgu cca 6 do 8 mjesta te preseljenje klupica i oznake stajališta i uklanjanje 
stupića. 

5. Davanje mišljenja o zahtjevima za korištenju prostorija mjesne samouprave MO 
Bulevard. 

6. Rasprava o hodogramu aktivnosti vezanih za zaštitu gradskog prostora od 
onečišćenja bukom, svjetlom i onečišćenim zrakom s kontejnerskog terminala 
Brajdica. 
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7. Rasprava o hodogramu aktivnosti vezanih za zaštitu gradskog prostora od 
onečišćenja bukom i svjetlom s buduće proširene trase željezničke pruge - 
aktualizacija prijedloga uporabe tunela ravnog krova, kao optimalnog rješenja. 

8. Pokretanje aktivnosti vezanih za prijedlog preseljenja trafostanice na odgovarajuću 
udaljenost od Dječjeg vrtića Bulevard. 

9. Pokretanje aktivnosti vezanih za uređenje igrališta za malu djecu. 
10. Razno.   

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno bez primjedbi. 
 
AD 1 
Nazočnima su dostavljeni normativni akti koje je donijelo prošlo Vijeće i to: Pravila o 
radu VMO, Poslovnik o radu VMO i Pravilnik o nagrađivanju. 
U raspravi Vijećnici su razmotrili normativne akte, a član Vijeća Marko Čule iznio je 
svoje mišljenje  o načinu pozivanja i održavanju sjednica Vijeća te je predložio  
pozivanje mailom i drugim načinima koja omogućuju nove tehnologije koje su u 
masovnoj uporabi odnosno sukladno tome i način održavanja sjednica. 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo postojeće normativne akte Vijeća kao 
privremene i to u roku dok se navedeni prijedlog usporedno i s drugim 
prijedlozima drugih vijeća ne razmotre i potvrde u Direkciji mjesne 
samouprave.   . 

 
AD 2 
Predsjednik Vijeća Darko Brusić, nakon detaljne elaboracije, upoznao je članove 
Vijeća . Predložio je da se ova točka stavi u prioritetne aktivnosti budućeg rada 
Vijeća.   
Zaključak: 

 Prijedlog je jednoglasno usvojen.  
 
AD 3 
Predsjednik Vijeća Darko Brusić upoznao je članove Vijeća s realizacijom 
komunalnih prioriteta za 2023 g. (dinamikom radova).  
Zaključak: 

 Informacija je jednoglasno prihvaćena.  
 
AD 4 
Predsjednik Vijeća Darko Brusić upoznao je članove Vijeća s prijedlogom građana o 
premještanju autobusne stanice sa Trga braće Mažuranić niže na Ulicu Bulevard 
oslobođenja (20 m prije ulaska na sam trg), kako bi se dobila dodatna parking 
mjesta na trgu cca 6 do 8 mjesta s preseljenjem klupica i oznake stajališta i 
uklanjanje stupića. Nakon rasprave zaključeno je da bi se u tom slučaju ukupno 
izgubilo 10 parkirnih mjesta te da predložena lokacija (između k.br.26-28 u Ul. 
B.oslobođenja) nije odgovarajuća naročito za malu djecu te u večernjim satima.  
Zaključak: 

 Zaključak je jednoglasno usvojen.  
 
AD 5 
Predsjednik Vijeća Darko Brusić upoznao je članove Vijeća s potrebom naknadnog 
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davanja mišljenja za korištenje prostorija MO Bulevard i to za: Klub starijih osoba 
Bulevard i Udrugu građana Zlatni lotos - za korištenje dvorane na adresi 
Šet.I.G.Kovačića 14 i Udruga gljivara Ožujka - za korištenje dvorane na adresi 
Šet.I.G.Kovačića 12 - sukladno podnijetim zahtjevima.  
Zaključak: 
 Vijeće je jednoglasno dalo pozitivno mišljenje za korištenje prostorija MO 
Bulevard navedenim podnositeljima zahtjeva. 
 

AD 6 
Predsjednik Vijeća Darko Brusić upoznao je članove Vijeća s dosadašnjim 
aktivnostima vezanim za zaštitu gradskog prostora od onečišćenja bukom, svjetlom i 
onečišćenim zrakom s kontejnerskog terminala Brajdica te je predložio da se 
kontaktiraju drugi zainteresirani (okolni) mjesni odbori s ciljem poduzimanja 
zajedničkih radnji na osiguranju umanjivanja i sprečavanja navedenih zagađenja. 
Također je predložio je da tajnik Marjan Srdoč (nakon njegovog pristanka) i nakon 
odlaska u mirovinu nastavi s predmetnim aktivnostima kroz pododbor Vijeća MO 
Bulevard 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo navedeni prijedlog. 
 

AD 7 
Predsjednik Vijeća Darko Brusić upoznao je članove Vijeća s dosadašnjim 
aktivnostima vezanim za zaštitu gradskog prostora od onečišćenja bukom i svjetlom 
s buduće proširene trase željezničke pruge - aktualizacija prijedloga uporabe tunela 
ravnog krova, kao optimalnog rješenja te je predložio da se kontaktiraju drugi 
zainteresirani mjesni odbori s ciljem poduzimanja zajedničkih radnji na osiguranju 
umanjivanja i sprečavanja navedenih zagađenja. 
Također je predložio je da tajnik Marjan Srdoč (nakon njegovog pristanka) i nakon 
odlaska u mirovinu nastavi s predmetnim aktivnostima kroz pododbor Vijeća MO 
Bulevard 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo navedeni prijedlog. 
  
AD 8 
Predsjednik Vijeća Darko Brusić upoznao je članove Vijeća sa zahtjevom građana 
za preseljenjem trafostanice na odgovarajuću udaljenost od Dječjeg vrtića Bulevard 
odnosno za primjenu odgovarajućih mjera kako bi se emisija elektromagnetskog 
zračenja oko trafostanice svela na najmanju moguću mjeru. Predložio je da se u tom 
cilju kontaktira Dječji vrtić te da se potom razmotre daljnje moguće radnje 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo navedeni prijedlog. 
 

AD 9 
Predsjednik Vijeća Darko Brusić upoznao je članove Vijeća s brojnim dugogodišnjim 
zahtjevima građana za uređenjem dječjerg igrališta za malu djecu na podestu Trga 
braće Mažuranića - kao jedinom dostupnom i idealnom prostoru za tu namjenu. 
Predložio je da se pokuša dogovoriti korištenje pola (južnog) prostora podesta za tu 
namjenu s Prvom sušačkom hrvatskom gimnazijom u Rijeci kao vlasnikom prostora i 
da se taj zahtjev uvrsti u prioritetne potrebe MO Bulevard.  
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo navedeni prijedlog. 
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AD 3 
Pod točkom razno nije bilo prijedloga i zahtjeva. 
 
 

 Sjednica je završila u 20 sati. 
 
Zapisničar-referent za mjesnu samoupravu                       PredsjednikVMO Bulevard                                                                              
VMO Bulevard                                                                    Darko Brusić 
Marjan Srdoč                                                                       
 

 

 

 

 

 

 


